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DAGSORDEN / referat 

NR. 1 Kl. 19.00 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 

Overskrift Velkomst og præsentation 

Indhold o Godkendelse af dagsorden 

o Godkendelse af referat fra sidste møde 

o Punkter til evt. 

Referat Referatet og dagsorden er godkendt 

 

 

 

NR. 2 Kl. 19.05 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 

Overskrift Malling Skole skal have ny skoleleder 

Indhold Status på processen. 

Referat 
Gitte Nielsen er ansat som ny skoleleder pr. 1. november 2023. Hun har været på 

besøg på skolen og begynder så småt samarbejdet med skolen i tiden op til 

november. 

Det var et enigt ansættelsesudvalg, der ser frem til samarbejdet. 
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NR. 3 Kl. 19.10 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Gitte 

Overskrift Status på skolens budget for 2023 

Indhold Gitte Kristensen orienterer om, hvordan regnskabet forventes at se ud ved 

udgangen af året. 

Referat Gitte gennemgår status på forventet regnskab pr.1/10  

Lige nu ser det ud til at SFO kommer ud med et overskud på ca. 300.000 

Skolen har pt et underskud på ca. 1.800000 – efter indregnet akkumuleret resultat 

ender det på et underskud på 800.000 

Børn og unge indstiller til at skolerne ikke bruger for mange penge grundet 

kommunens økonomi. Til gengæld må man i år have et overskud på 10 procent af 

budgettet uden at skolerne straffes. 

Der er afsat midler til møbler i indeværende år, dette kan udsættes til januar. Som 

udgangspunkt bruges der de midler, der er behov for ift undervisningsrelaterede 

udgifter. Der holdes øje med de løbende udgifter. 

Der er investeret i legeplads for 500.000 i indeværende år.  

 

 

 

NR. 4 Kl. 19.25 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: AW 

Overskrift Status på elevtal 

Indhold Status på elevtal på skolens årgange 

Referat  Udsat – link til aktuelle elevtal: Elevtal 9-10-2023.pdf 

 

 

NR. 5 Kl. 19.35 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 

Overskrift Planlægning af debataften den 16/11 med titlen ”Børns digitale liv”  

Indhold Både medarbejdere og forældre inviteres til debataften den 16/11. Stine Liv 

Johansen bliver oplægsholder. 

Referat Stine Liv Johansen er booket. Der er aftalt et oplæg og så et eller anden form for 

dialog.  2 timer i alt. 

Vi er i storesal 

Der foreslås at der laves en kalenderinvitation i aula og at forældrerådene 

opfordres til ift. at få forældre til at tilmelde sig. 

Kan man indbygge en form for input fra forældre til Stine Liv 

Der er nedsat et udvalg til planlægning af aftenen. Udvalget består af Anette, Lise 

Morten, Lars, Inge, Malene Lundgren. 

Morten indkalder. 

 

https://aarhuskommune.sharepoint.com/:b:/s/fnk-funksite1876/EaYCH54MZ2lGj6Qr68y3rtgBXXXj8slLJeAdR04awPikQw?e=jsMnMe
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NR. 6 Kl. 20.00 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 

Overskrift Henvendelse fra forælder om skoletrafik 

Indhold En forælder har henvendt sig angående sikre skoleveje (eller mangel på samme). 

Det hænger fint sammen med den skolevejsanalyse, der blev foretaget inden 

sommerferien, bestyrelsen skal på den baggrund drøfte næste skridt 

Se bilag 

Referat Drøftelsen udsættes til næste møde 

 

NR. 7 Kl. 20.15 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: KLS 

Overskrift Henvendelse fra forælder om indeklima 

Indhold Henvendelse fra forælder med mistanke om skimmelsvamp. Se bilag. 

Referat Der bliver spurgt til om der er konstateret skimmelsvamp på skolen. Det er 

undersøgt ift. den konkrete henvendelse og der er ikke skimmelsvamp. Der har 

været konstateret en smule skimmelsvamp i indskolingen, det er repareret og der 

bliver fulgt op med målinger i den nærmeste fremtid. 

Anette fortæller, at ventilation generelt har været en stor udfordring for skolen. 

Styresystemet til ventilationen har været i stykker, og udgiften til et nyt har været 

så høj, at der først skulle findes midler til det, og derefter skulle det i EU-udbud. Det 

har betydet en forlænget proces, men pt. afventes kun et firma, der kan udføre 

selve installationen.  

Anette kommunikerer til alle forældre vedr. ventilation, når der er en fast dato for 

installation af nyt system. 

 

 

NR. 8 Kl. 20.25 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 

Overskrift Henvendelse fra forælder om opbevaring af Chromebooks på skolen 

Indhold Se bilag. 

Referat Der er fundet en løsning på problemet, så de kan opbevares på skolen. Afventer 

den praktiske udførelse. 

 

 

NR. 9 Kl. 20.35 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: AW 

Overskrift Markedsdag evaluering 
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Indhold Kort evaluering af Markedsdagen, som blev afholdt den 14/9. 

Referat Kommunikationen var langt bedre i år end sidste år. Der kan evt. suppleres med 

mere værdibaseret kommunikation. 

Det gav god mening for bestyrelsen, at tå i kaffeboden i år, da der var mere 

kontakt til forældre. 

Eleverne var begejstrede for, at der var flere madboder end sidste år. 

Umiddelbart var de aktiviteter, der var på scenen måske ikke så elevrettede – 

lyden var ikke ideel.  Der kan evt. laves indslag rundt omkring uden en scene. 

 

 

 

NR. 10 Kl. 20.45 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 

Overskrift Skolens overvejelser om lejrture. 

Indhold Skolen overvejer, om kommende 6. årgang skal rejse et andet sted hen end 

Bornholm. Vi drøfter de principielle områder af den beslutning. 

Referat 
I år er det nu besluttet, at turen går til Skagen. Der bliver stillet spørgsmål til om en 

mangeårig tradition kan bevares. 

Beslutningen om hvor turen går hen, ligger hos lærernes og skolen.  

At turen går til Skagen, beror på, at så alle elever skal have 

deltagelsesmuligheder. Der langt hjem fra Bornholm og det kan være dyrt for 

forældre, hvis elever skal hentes eller følges.  

 

Eleverne: Det der tales for, er at det er et sted mange ellers ikke kommer dertil. 

Desuden er der mange gode aktivitetsmuligheder, men eleverne giver udtryk for, 

at det vigtigste er, at de kommer afsted sammen.  

Skolen evaluerer efter Skagensturen. 

Det kan vurderes om der skal kommunikeres yderligere om baggrunden for 

ændringen.  

Der ligger ingen besparelser bag beslutningen. 

 

 

NR. 11 Kl. 21.25 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 

Overskrift Henvendelse fra dele af personalet til skolebestyrelsen 

Indhold En gruppe lærere har skrevet til skolebestyrelsen.  

Referat Lukket punkt uden referat 

 

 

 

NR. 12 Kl. 21.00 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 
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Overskrift Information om skolens drift 

Indhold 1. Administration og ledelse 

2. Medarbejderne 

3. Eleverne 

4. Forældrene 

a. Thomas Medom på besøg 

b. Forældrehenvendelse vedr. inklusion 

Referat 
Ad. 1: Lærer Lene Kvist Markussen har fået andet arbejde. Skolen har ansat Trine 

Fogh Ladegaard i en fast stilling, Trine var i forvejen ansat på skolen i et 

barselsvikariat. Det har medført at nogle klasser skifter lærer. Der er lavet en god 

plan for dette.  

 

Ad. 2: Der er trivselsuge i næste uge i indskolingen og på mellemtrinnet.  

Nogle medarbejdere har haft møde med Thomas Medom ift. at give ham et 

indblik i, hvordan det er at arbejde i folkeskolen. 

Ad. 3: Der er et ønske om en lille skolebod for udskolingen samt adgang til 

microbølgeovn/elkedel i udskolingen, elevrådene har lavet en plan for hvordan 

eleverne på skift kan rengøre faciliteterne. 

Gitte K har erfaringer med, at der med fordel kan laves principper og regler, så 

det sikkerhedsmæssigt er i orden. Elevrådet kan invitere Anette og Gitte, Trine og 

Mette (de lærere, der står for elevrådene) til et møde herom. 

7.. 8. og 9. klasse efterlyser en god vandpost i området. Gitte og Anette fortæller, 

at der er planlagt etablering af en ny vandpost netop der. 

Der ønskes flere gruppeborde på gangene til gruppearbejde. Gitte vil gerne være 

med til at se på det, hvis elevrådet kigger forbi hende og taler om det.  

Ad. 4:  

Morten Østergaard har også deltaget i et møde med Rådmanden sammen med 

Simon Milvertz omkring madsal på Malling skole.  

Forældrehenvendelse vedr. inklusion sættes på dagsordenen til næste møde. 

 

 

NR. 13 Kl. 21.15 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 

Overskrift Næste møde 

Indhold Hvordan vil vi gerne føre tilsyn med princip for digital dannelse? 

 

Andre punkter? 

Referat 
Forældre ønsker input i, hvordan vi arbejder med digital dannelse i klasserne? 

Ledelsen indsamler data 

 

Værdiregelsæt og ordensreglement 

Forældrehenvendelser vedr. inklusion 

Trafik-politik - forældrehenvendelse 

 

 

NR. 14 Kl. 21.25 Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Formand 
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Overskrift Evt. 

Indhold Personaletsdag – skolebestyrelsen har en lille anerkendelse til lærere og 

pædagoger 

Referat - 

 


